
Festival vědy

Ve středu 6. září jsme místo vyučování šli na pátý ročník Festivalu vědy na Kulaťáku v Dejvicích. 
Sraz byl ve čtvrt na devět před školou. Poté jsme společně s třídou 8.B nastoupili na Vyšehradě na 
metro. Kolem deváté jsme dorazili na stanici Dejvická, kde začínal festival. Na Kulaťáku už byly 
rozestaveny různé vědecké stánky. Dostali jsme hodinový rozchod, při kterém jsme procházeli 
různá zajímavá stanoviště. Kromě stánků s občerstvením tam měly své místo různé univerzity 
(Karlova univerzita, ČVUT atd.). Člověk si mohl například vyzkoušet odběr krve, podívat se na tisk
skutečné 3D tiskárny, nebo ochutnat část perníkové periodické tabulky prvků a udělat lingvistický 
test.
V deset hodin jsme se rozhodli, že na festivalu zůstaneme do dvanácti hodin. Já jsem si zasoutěžil u 
stánků ČVUT a podíval se na fakultu architektury, kde byly PET láhve, ze kterých se dala sestavit 
například židle na sezení. Bohužel tam byly láhve jen vystaveny, takže jsme s nimi nic nedělali. 
Chodil jsem sám a ostatní z naší třídy jsem viděl jen málokdy. Kupříkladu jsem viděl Tadeáše a 
Mikiho si dělat lingvistický test, nebo kluky hrát ping pong.
Ve dvanáct hodin jsme se vrátili obtěžkáni reklamními předměty a letáky zpátky do školy na oběd. 
Festival vědy byl plný zajímavých a zábavných aktivit, takže se na něm nikdo nenudil a každý si 
přišel na své. Škoda že jsme na něm byli jen tři hodiny, protože bylo ještě hodně aktivit, které jsem 
nevyzkoušel, a proto se těším na další ročník festivalu.
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